

VIA Rail Canada inc.

The following report provides information on total VIA Rail Canada travel, hospitality and conference fees expenses for the year ended December 31, 2022 and 2021.

Report on Annual expenses for Travel, Hospitality and Conference

For the year ended December 31,

	2022	2021	Variation
	\$	\$	
Travel			
Travel, accomodations and meals	\$618,685	\$249,557	\$369,128
Hospitality	\$93,105	\$35,598	\$57,507
Conference	\$159,854	\$168,303	(\$8,449)
Total	\$871,644	\$453,458	\$418,185

The increase in travel, hospitality and conference expenses compared to equivalent period last year is mainly explained by the increased level of activities reflecting the reduction of travel restriction due to COVID 19 pandemic and social distancing restrictions.

Le tableau suivant présente le total des dépenses annuelles de voyages, d'accueil et de conférences pour VIA Rail Canada pour l'exercice terminée le 31 décembre 2022 et 2021.

Rapport sur les dépenses annuelles de voyages, d'accueil et de conférences

Pour l'exercice terminé le 31 décembre

	2022	2021	Variation
	\$	\$	
Voyage			
Repas, transport et hébergement	618 685\$	249 557\$	369 128\$
Frais d'accueil	93 105\$	35 598\$	57 507\$
Conférence	159 854\$	168 303\$	(8 449\$)
Total	871 644\$	453 458\$	418 185\$

L'augmentation des frais de voyages, d'accueil et de conférences comparée à la période correspondante de l'année précédente est principalement associée à la reprise des activités suite à la levée de certaines restrictions de voyages et aux restrictions quant à la distanciation sociale découlant de la pandémie de COVID-19.